

BinaxNOW COVID-19

အန်တီဂျင် ကိုယ်တိုင်စစ်ဆေးမှုကို ဘယ်လို ပြုလုပ်ရမလဲ

အဆင့် 1

စစ်ဆေးသည့်နေရာမှ စမ်းသပ်မှုကိုရယူပါ။

အဆင့် 2

စစ်ဆေးမှုနှင့်ဆက်စပ်သော ညွှန်ကြားချက်အားလုံးကို ပြန်လည်သုံးသပ်ပါ။

အဆင့် 3

ပြင်ပတွင် စစ်ဆေးမှုကို လုပ်ဆောင်ပြီး သင့်ရလဒ်များအတွက် 15-30 မိနစ်စောင့်ပါ။

အဆင့် 4

ရလဒ်များကို healthvermont.gov/reportresults တွင် တင်ပြပြီး
ဖောင်အတိုတစ်ခုကို ဖြည့်စွက်ပါ။

သင့်စစ်ဆေးမှုရလဒ်များကို တင်ပြရန် အရေးကြီးပါသည်။
သင့်အဖြေကို လျှို့ဝှက်ထားပါသည်။



ဘာသာပြန် ဝန်ဆောင်မှုများ

- 1-413-216-4975 ကိုနှိပ်ပါ
- ပင်နီပါတ် 6187848 ကိုနှိပ်ပြီး အချက်ပေးသံကြားပါက “#” ကိုနှိပ်ပါ
- အလိုအလျောက် အချက်ပေးသံကို နားထောင်ပြီး ဘာသာစကားကို ရွေးချယ်ပါ။



ယေဘုယျစုံစမ်းမေးမြန်းမှုများအတွက် (877) 380-3029

သို့မဟုတ် support@cic-health.com ကိုဆက်သွယ်ခြင်းဖြင့် ပံ့ပိုးကူညီမှုကို နံနက် 8 နာရီမှ ညနေ 6 နာရီအထိ ရရှိနိုင်ပါသည်။

မေးလေ့ရှိသည့်မေးခွန်းများ

BinaxNOW™ COVID-19 အန်တီဂျင် (ရောဂါဖြစ်စေသော

ကိုယ်တွင်းပစ္စည်း/ပဋိဇာတ်) ကိုယ်တိုင် စစ်ဆေးမှုမှာ အဘယ်နည်း။

BinaxNOW™ COVID-19 အန်တီဂျင် (ရောဂါဖြစ်စေသော

ကိုယ်တွင်းပစ္စည်း/ပဋိဇာတ်) ကိုယ်တိုင် စစ်ဆေးမှုသည် စစ်ဆေးမှုများကြား

အနည်းဆုံး 36 နာရီခြား၍ သုံးရက်ကျော်အတွင်း နှစ်ကြိမ် စစ်ဆေးထားသည့်

ရောဂါလက္ခဏာရှိသူများ သို့မဟုတ် မရှိသူများ သို့မဟုတ် COVID-19

ကူးစက်မှုကို သံသယဖြစ်စေသော အခြားကူးစက်ရောဂါဆိုင်ရာ

အကြောင်းရင်းများနှင့် ပတ်သက်ပြီး တစ်ဦးတစ်ယောက်ထံမှရသော SARS-

CoV-2 မှ nucleocapsid (နျူကလီယိုကပ်စ်) ပရိုတင်း အန်တီဂျင်၏

အရည်အသွေးအရ ရှာဖွေသိရှိမှုအတွက် ရည်ရွယ်ထားသော

သမားရိုးကျမဟုတ်ဘဲ အစုံထည့်စဉ်းစားထားသည့် ပရိုတင်း

ကိုယ်ခံအားစစ်ဆေးမှုတစ်ခု ဖြစ်သည်။ ဤစစ်ဆေးမှုသည် အသက် 15

နှစ်နှင့်အထက် လူတစ်ဦးချင်းထံမှ သို့မဟုတ် အသက်နှစ်နှစ်နှင့်အထက်

လူတစ်ဦးချင်းစီထံမှ လူကြီးတစ်ယောက်က အရှေ့ဘက်နှာခေါင်း (နှာခေါင်း)တွင်

ဆေးညွှန်းမလိုအပ်ဘဲ တို့ဖတ်နမူနာကို ကိုယ်တိုင်တိုက်ရိုက် ရယူရန်

အိမ်သုံးအတွက် ခွင့်ပြုထားပါသည်။

BinaxNOW COVID-19 အန်တီဂျင် ကိုယ်တိုင်စစ်ဆေးမှုသည်

မော်လီကျူးစစ်ဆေးမှုနှင့် မည်သို့နှိုင်းယှဉ်သနည်း။

အန်တီဂျင် (ရောဂါဖြစ်စေသော ကိုယ်တွင်းပစ္စည်း/ပဋိဇာတ်) စစ်ဆေးမှုများသည်

ဗိုင်းရပ်စ်အတွက် အထူးသီးသန့်ဖြစ်သော်လည်း

မော်လီကျူးလာစစ်ဆေးမှုများလောက် အနုစိတ်ကျမှု မရှိပါ။ ဆိုလိုသည်မှာ

စစ်ဆေးမှုပိုးတွေ့ရလဒ်သည် တိကျရန် အလားအလာရှိသော်လည်း
စစ်ဆေးမှုပိုးမတွေ့ရလဒ်သည် ကူးစက်မှုမရှိဟု မပြောနိုင်ပါဟူ၍ ဖြစ်သည်။

စမ်းသပ်ပစ္စည်းတစ်စုံမှာ ဘာကြောင့် စမ်းသပ်မှု နှစ်ခု ရှိနေသလဲ။

BinaxNOW အရ၊ လူများသည် စစ်ဆေးမှုနှစ်ခုကြားတွင် 36 နာရီခြားပြီး သုံးရက်အတွင်း မိမိကိုယ်ကို နှစ်ကြိမ်စမ်းသပ်သောအခါတွင် ကောင်တာမှကိုယ်တိုင်ဝယ်ယူနိုင်ရန်/ကိုယ်တိုင်အသုံးပြုရန်အတွက် ဆန်းစစ်မှုကို စီစဉ်ထားပါသည်။ ပါဝင်သော စစ်ဆေးမှုနှစ်ခုသည် အကြံပြုထားသော အသုံးပြုမှုကို ပြီးမြောက်အောင်ပြုလုပ်ရန် တစ်ဦးချင်းစီကို ခွင့်ပြုသည်။

စစ်ဆေးမှုရလဒ်များမှာ ပိုးတွေ့ဖြစ်လျှင် မည်သို့ဖြစ်မည်နည်း။

အကယ်၍ သင်သည် စစ်ဆေးမှုပိုးတွေ့ဖြစ်ပါက၊ ဤကတ်၏ အခြားတစ်ဖက်ရှိ လင့်ခ်မှတစ်ဆင့် သင့်ရလဒ်များကို တင်ပြရန် အသေအချာပြုလုပ်ပါ။
နောက်ထပ်လမ်းညွှန်ချက်အတွက်၊ healthvermont.gov/covid19positive တွင် သွားရောက်ကြည့်ရှုပါ။

BinaxNOW COVID-19 အန်တီဂျင် ကိုယ်တိုင်စစ်ဆေးမှုအကြောင်း ပိုမိုလေ့လာရန်၊ bit.ly/33uB6Tv သွားရောက်ကြည့်ရှုပါ။